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هادی شکوری:

نباید مرسوم شود که مربی پاداش بدهد
هادی شکوری پیشکسوت استقلال گفت: متأسفانه اگر دو بازیکن در زمین با هم درگیر و محروم شوند، میگویند آنها جنبه نداشتند، این در حالی است

که خودشان این تنشها را ایجاد میکنند.

به گزارش سایت خبری پرسون، هادی شکوری درباره شرایط استقلال اظهار داشت: با شرایط بد مدیریتی باشگاه، همدلی میان بازیکنان باعث رقم
خوردن نتایج خوبی شده که فرهاد مجیدی مهمترین عامل این موضوع است. او بچهها را همدل کرده و زمانی که یک بازیکن برای مربی خود هر کاری
میکند، تیم نتیجه میگیرد. وضعیت برعکس این هم وجود دارد و زمانی که یک بازیکن احساس کند مربی پشت او نیست، تمام تلاش خود را در زمین

نمیکند.

وی با بیان اینکه باید کسی میان مدیران و مربیان استقلال میانجیگری کند، تصریح کرد: ارتباط مدیریت و تیم باید تا پایان فصل حفظ شود تا استقلال
نتیجه بگیرد؛ به ویژه این هفته که دربی را پیش رو داریم. همه در شرایط باشگاه ذینفع هستند و اگر تیم نتایج خوبی نگیرد، همه ضرر میکنند.
اختلافات حداقل تا پایان فصل باید ختم به خیر شود و دامن زدن به این مسائل سبب بدتر شدن شرایط استقلال میشود. اگر باشگاه قول پرداخت پول

داده است، باید به این قول پایبند باشد و در این شرایط استقلال میتواند دست پُر از زمین خارج شود.

پیشکسوت استقلال درخصوص پاداشهای پرداختی فرهاد مجیدی به بازیکنان این تیم و اینکه این موضوع ممکن است باشگاه را بدعادت کند، گفت:
در ردههای پایه به یک مربی که به بازیکنانش پاداش دهد، میگویند مربی اسپانسری، اما مجیدی «دلی» این کار را میکند. خودم تاکنون به بازیکنانم
پاداشهایی با ارقام کمتر دادهام، اما نباید مرسوم شود که مربی پاداش بدهد. مگر قرارداد یک مربی چقدر است که برای یک بازی بخواهد ۵۰ میلیون

تومان پاداش بدهد؟ مجیدی این کار را از روی عشق به استقلال انجام میدهد، اما مدیران فکر میکنند او در این باره وظیفه دارد.

شکوری در مورد شرایط استقلال در دربی روز پنجشنبه خاطرنشان کرد: دربی با همه بازیها متفاوت است و شرایط تیم مهم نیست. روحیه، شرایط و
آمادگی بازیکنان در روز مسابقه اهمیت دارد. به نظرم استقلال شانس زیادی برای پیروزی در این مسابقه دارد. چون تیم شانس قهرمانی در لیگ برتر را
ندارد و تمرکز خود را روی جام حذفی گذاشته است. پرسپولیس اما در لیگ برتر هم برای قهرمانی میجنگد و این موضوع ممکن است روی این تیم

تأثیر بگذارد. بازیکنان ایرانی معمولاً در شرایط کنونی استقلال، احساسی بازی میکنند و در این وضعیت هم نمایش خوبی دارند.

وی درباره بیانیهنویسی استقلال و پرسپولیس علیه یکدیگر در آستانه دربی و اینکه ممکن است این تنشها به زمین بازی منتقل شود، بیان کرد:
متأسفانه اگر دو بازیکن در زمین با هم درگیر و محروم شوند، میگویند بازیکنان جنبه نداشتند. این در حالی است که خودشان این تنشها را ایجاد

میکنند.

مدافع پیشین تیم ملی ایران درخصوص احتمال بالای سرمربیگری مهدی مهدویکیا در تیم المپیک کشورمان عنوان کرد: از این موضوع خیلی خوشحال
شدم. مهدویکیا برای فوتبال ایران واقعاً زحمت کشیده و دانش و تجربه لازم را هم دارد. شنیدم که او مشاور فدراسیون فوتبال میشود که اتفاق بسیار

خوبی است. هر چه افراد فوتبالی بیشتر در رأس کار باشند، به پیشرفت فوتبال کشور کمک میکنند.
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